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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  15/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

            3) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ: «Κίνδυνος διακοπής υδροδότησης του πρώην οικισμού 

σεισμόπληκτων στο στρατόπεδο Καποτά του Δήμου Αχαρνών» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. πρωτ. 2024/04-02-2022 της Γενικής 

Διεύθυνσης Πελατών της ΕΥΔΑΠ προς το Δήμο Αχαρνών, αναφέρεται η 

πρόθεση της ΕΥΔΑΠ να καταργήσει και να παύσει οριστικά την 

υδροδότηση του χώρου, στο οποίο φιλοξενείτο ο προσωρινός οικισμός 

σεισμόπληκτων στο Στρατόπεδο Καποτά, λόγω έλλειψη παραγόντων 

χορήγησης της.  

 

Συγκεκριμένα, η ΕΥΔΑΠ ενημερώνει ότι θα καταργήσει την εν λόγω 

παροχή εξαιτίας της παρέλευσης μεγάλου χρονικού διαστήματος από την 

τοποθέτησης της (πλέον της 20ετίας) και έχοντας εκλείψει ο σκοπός 

τοποθέτησης της. Επίσης,  η συνέχιση της παροχής αντίκειται  στις 

διατάξεις Κανονισμού της Λειτουργίας Δικτύου Ύδρευσης (ΔΕΚ 55/Β/26-

03-2009) που σχετίζονται  με την αυτεπάγγελτη κατάργηση προσωρινών 

παροχών ορισμένου χρόνου. 

 

Στην άνω επιστολή επισημαίνεται ότι η εταιρεία όλα τα έτη της χρήσης 

(από το 1999) του Στρατοπέδου Καποτά για την φιλοξενία σεισμόπληκτων 

επιβαρυνόταν με την κατανάλωση χιλιάδων κυβικών μέτρων ύδατος που 

προέκυπτε.  
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Εν συνεχεία της άνω ειδοποίησης, η Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών του 

Δήμου Αχαρνών, στην από 09/02/2022 επιστολή της προς τις αρμόδιες 

Διευθύνσεις, αναφέρει ότι η διακοπή υδροδότησης του οικισμού από την 

ΕΥΔΑΠ θα επιφέρει τεράστια προβλήματα, δεδομένου ότι  εντός οικισμού 

πλην των κατοίκων, υπάρχουν  σχολεία και εκκλησία.  

 

Δεδομένου του γεγονότος ότι ο οικισμός των σεισμόπληκτων εντός του 

Στρατοπέδου Καποτά, ακόμα χρησιμοποιείται από κατοίκους, οι οποίοι 

καταγγέλλουν ότι η πίεση ύδατος έχει ελαττωθεί στο ελάχιστο και ότι 

αδυνατούν να καλύψουν  και τις βασικές ανάγκες τους.  

 

 Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου  να μη διακοπεί η 

υδροδότηση του άνω οικισμού εντός του Στρατοπέδου Καποτά; 

2) Δύνασθε να συνδράμετε το Δήμο Αχαρνών, προκειμένου να επιλύσει 

τάχιστα το πρόβλημα; 

3) Σε περίπτωση διακοπής της υδροδότησης του οικισμού από την 

ΕΥΔΑΠ, ποιος φέρει την ευθύνη για τα τεράστια προβλήματα που θα 

προκύψουν στους κατοίκους;                         

 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




